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PROTOKOLL nr 9 vid möte med distriktsstyrelsen SPF Seniorerna i Kalmar län 

Tid: 2024-03-11.  Plats: Oskarshamns Folkhögskola 
 

Närvarande:     

 

Sven-Erik Karlsson    

Lars Hamrin   

Ingvar Persson    

Runa Liedén Karlsson 

Donald Ramström 

Eva-Lena Fungmark 

Birgit Åhlund 

Else-Britt Kindman 

Tomas Fröler 

Karin Borgvall 

Anders Bergzén  

 

Adjungerad: 

Ann-Greth Jonsson 

Agne Hansson 

Peter Sikström, Förbundet t o m p.7 

 
 

§1 Mötet öppnas 

Ordförande Sven-Erik Karlsson hälsade välkommen. Speciellt välkommen till Peter Sikström från 

Förbundet. Sven-Erik presenterade styrelseledamöterna. 

 

§2 Val av protokolljusterare 

Till att justera protokollet utsågs Lars Hamrin. 
 

§3 Fastställande av dagordningen 

Föreliggande dagordning godkändes efter tillägg på p. 19 om KLT:s service. 

 

§4. Protokoll från föregående styrelsemöte anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§5. Ekonomisk rapport. Kassören redogjorde för ekonomin. Resultat- och balansräkning har 

tidigare presenterats. Ett reviderat förslag till budget för 2024 har tagits fram med anledning av den 

nya posten för STIM-avgifter. Ekonomin är fortsatt god. Budgetförslaget antogs. 



Olycksfallsförsäkring för Ann-Greth Jonsson har tecknats hos Fora. Tidigare ”hängavtal” med 

Unionen hävs. 

 

§6 Rapport från RKPR. Agne berättade att det senaste mötet i RKPR hölls 21/2. Regionens 

tandvård presenterades. 50% av vuxna och nästan alla barn omfattas av den. Trenden är att fler har 

bättre munhälsa samt fler och bättre tänder långt upp i åldrarna.  Mattias Adolfsson presenterade en 

enkät som visar ett bra betyg för sjukvården. Den privata vårdenheten Astrakanen i Nybro och 

Överum är nedlagd på grund av brister. Malin Sjölander berättade att Ålems och Löttorps 

brandpersonal har fått dispens från dygnsvilan. Dispensen varar ett år. Regionen har tagit över 

ansvaret för 1177, man ska samverka med Kronoberg och Blekinge för att täcka upp nätter och 

helger. En undersökning om internetanvändning presenterades. Personer mellan 65 och 75 år 

använder nästan dagligen internet medan personer äldre än 75 sällan eller aldrig använder resursen. 

PRO:s prismätning för 2023 presenterades, en matkasse kostar i snitt 1 486 kr. Maten har blivit 27% 

dyrare under de två senaste två åren. Man har även undersökt butikernas användarvänlighet för äldre, 

som sittmöjlighet och toalett. Här återstår en del att önska. 

 

7. Överläggningar med generalsekreterare Peter Sikström. Vid den senaste kongressen 2023 

beslutades om en höjning av medlemsavgiften med 30 kr, medan förbundsledningen hade begärt en 

ökning av 50 kr. Peter redogjorde för vad förbundsledningen gör för pengarna och vad man vidtar för 

åtgärder för att försöka få budgeten att gå ihop. Medlemsantalet är nu 245 000 och 

medlemsavgifterna täcker 66 % av förbundets budget. Förbundet centralt får bidrag från staten. 

Tidningen Senioren, som är omtyckt, kostar 25 miljoner att framställa och distribuera. Man får in en 

del annonsintäkter. Eventuellt kommer man att byta till ett enklare papper. Förbundsledningen har 

bytt till en mindre lokal, som inte är så centralt belägen. Förbundsledningen beräknas spara 3,5 

miljoner per år på sina egna åtgärder medan man skjuter över 1,5 miljoner på distrikten och 

föreningarna.  

Mötesdeltagarna fick möjlighet att ställa frågor och komma med synpunkter på förbundsstyrelsen 

besparingsstrategi. 

 

§8. Remiss Kulturstrategi Region Kalmar. Agne redogjorde för synpunkterna på kulturplanen som 

är ute på remiss. I förslaget till remissvar har vi bland annat föreslagit införande av 

”seniorkulturkort”. Ökad möjlighet för äldre att ta del av äldre föremål från länsmuseet har även 

föreslagits.  Remissvaret godkändes. 

 

§9. Frågor inför Distriktsstämman 3/4.  

a) Kjell Hansson Förbundsstyrelsen, vår kontaktperson och Anna-Karin Cederstrand-Karlsson 

SV kommer att delta 

b) Kulturinslag. Bestämdes att Ronny Olsson ska underhålla med sång och spel. 

c) Parentation ska hållas med ljuständning och uppspelning av Koppången samt en tyst minut.  

 

§10. Samordningsannonser i Barometern/OT. Sedan Gota Media tagit över annonsansvaret har 

annonspriset stigit. Möjligen kan vi förhandla ner priset om vår logga inte ingår i annonsen. Under  

mars gör vi uppehåll i samannonseringen. 

 

§11. 40-årsjubileum. Eva-Lena redogjorde för planerat program och budget för jubileet 25/9. Vi har 

inte fått klartecken från vår förbundsordförande Eva Ericsson ännu. Beslöts att inbjuda 

representanter från övriga pensionärsorganisationer i länet samt representanter från närliggande 

distrikt. Sedan tidigare är det beslutat att tidigare ordföranden och SV ska inbjudas. 

 



§12. 4-länsfesten i Huskvarna 8 augusti. Vi har nu fått ett program men saknar prisuppgift för 

inträde. Sven-Erik fick i uppdrag att skapa grupper av våra föreningar som kan samåka. Information 

om festen lämnas på distriktsstämman.  

 

§13. Aktuell medlemsstatistik. Den senaste statistiken gicks igenom. Medlemsantalet ökar något, 

ligger på drygt 9 600. 

 

§14. Besök av Ulla Arvidsson från förbundets valberedning. Ulla Arvidsson har uttryckt 

önskemål om att få närvara vid något DS framöver. Eventuellt kan det bli aktuellt till hösten. 

 

§15. DO-konferens Aronsborg 24 - 25/4. Beslöts att Lars åker på detta möte. 

 

16. Rapport från föreningarna. Sven-Erik rapporterade om livlig verksamhet i Lindsdal. Man 

behöver en större lokal. Solvändan i Färjestaden har tillgång till stora lokaler, där verksamheten är 

omfattande. Ingvar berättade att Mönsterås förening fått en nystartad kör. Om man förlägger 

aktiviteter till kvällstid kan det vara lättare att få med de yngre medlemmarna. Blåelden samarbetar 

en del med PRO. Tommy Blomberg har valts till ny ordförande i Kalmar. I Mörbylånga har 

kommunen köpt ett hus där PRO och SPF får ha verksamhet. Många resor planeras och genomförs. 

 

§17. Nästa DS. Efter årsstämman planeras en kick-off vid Munken i Mönsterås 9/4 kl 13.00-

18.00 

 

§18. Övriga frågor. Sven-Erik har blivit kontaktad av personer som inte blivit väl omhändertagna av 

KLT vid bussresor, när de haft skrymmande hjälpmedel som rollatorer etc. Beslöts att Sven-Erik i 

första hand ska ta kontakt med Mattias Ask för att påtala detta 

 

§19. Mötet avslutas. Sven-Erik tackade deltagarna för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Runa Liedén Karlsson   Sven-Erik Karlsson 

Sekreterare   Ordförande 

 

 

 

    Lars Hamrin 

    Justerare 

 

 

 

 

 


